
Referat FAU-møte 29. november 2023

Oppmøte:

1A X

1B X

1C X

2A Ikke tilstede

2B X

2C X

3A X

3B X

3C X

4A X

4B X

4C X

5A Ikke tilstede

5B Ikke tilstede

5C X

6A X

6B X

6C X

7A X

7B Ikke tilstede

7C X

Møtet ble ledet av FAU-leder Eivind Hauger (3A). Rektor Sverre Andenæs var tilstede.
Nestleder Anne Kjersti Goberg (6C) og kasserer Pia Langseth (3C) var også tilstede.
Sekretær Karine Havsås (4C) var referent.



1. Rektor ønsker velkommen

Rektor takket FAU for arrangeringen av Åpen kveld x 2 i november. Rektor takket også FAU
for organiseringen av trafikkaksjonen, som pågår p.t.

a) Informasjon om høstens kartleggingsresultater

Rektor presenterte resultatene fra høstens kartleggingsresultater. Kartleggingsprøvene på
1.-4. trinn er for å avdekke om elevene er på forventet nivå. Prøvene på 5.-7. trinn er for å
definere resultater og sammenligne skoler med hverandre.

Rektor presenterte resultatene for nasjonale prøver for 5. trinn. Godlia skole scorer høyt i alt
det er testet i; lesing, regning og engelsk. Rektor presenterte også resultatene for nasjonale
prøver for 8. trinn for elever som gikk på Godlia skole på 7. trinn i skoleåret 2022-2023.
Elevene fra Godlia skole har gode resultater både sammenlignet med nasjonalt nivå og
kommunalt nivå.

Skolen har analysert og evaluert resultatene i etterkant.

b) Informasjon om skolens økonomiske situasjon

Rektor redegjorde for skolens økonomiske situasjon. Godlia har 105 færre elever enn det er
kapasitet til, og trenden de neste årene er svakt nedadgående. Dette gir et økonomisk gap
på 5,8 millioner NOK. Det er nødvendig å redusere bemanningen, men dette vil
hovedsakelig skje ved naturlig avgang.

c) Styringssystem for skole-ipad

Den 30. november 2023 vil det iverksettes et styringssystem for skole-ipad. Rektor vil da
sende ut informasjon om dette på skolemelding. Både skolen og foreldrene kan da styre
barnas skole-ipad. Foreldrene kan bruke appen JAMF-PARENT. Teknisk support vil være
tilgjengelig for de som trenger det. FAU uttrykte ønske om å evaluere styringssystemet etter
at det er tatt i bruk. Rektor støttet en slik evaluering.

d) Lucia-feiring 13. desember

Det ble diskutert hvorvidt FAU skal be foreldrene om å bake lussekatter til skolens
Lucia-feiring 13. desember, slik det tidligere har blitt gjort. FAU konkluderte med at i år skal vi
ikke be foreldrene om dette, men at FAU i stedet bestiller allergivennlige pepperkaker til alle
klasser. *Etter FAU-møtet har det blitt avklart med rektor at vi også dropper pepperkaker, da
skolen skal ha pepperkakedag 15. desember.*

e) Refleksdagen - deltakelse?

Det ble besluttet at Refleksdagen i regi av Trygg Trafikk 17. oktober 2024 legges inn i
årshjulet og at Godlia skole kan delta der neste år.



f) Halloween

Det har igjen dukket opp spørsmål om skolen kan arrangere Halloween-feiring. Rektors
begrunnelse for å ikke åpne for dette fremgår av skolemelding 9. oktober 2023. Det ble
besluttet på forrige FAU-møte at heller ikke FAU ønsker å arrangere dette, jf. referat fra
FAU-møte 11. oktober 2023. Denne beslutningen og begrunnelsen gjelder fortsatt.

Åpen kveld x 2 (som er halve skolen per kveld) som FAU arrangerer krever store ressurser
til planlegging, logistikk, sikkerhet og involvering av foreldre og skolen (se redegjørelse
under pkt 2). Et Halloween-arrangement for samtlige trinn vil overgå Åpen kveld. Det er
enighet i FAU om at FAU dermed ikke vil arrangere Halloween grunnet logistikk, sikkerhet og
at det ikke er et like "nøytralt" arrangement som Åpen kveld.

g) Spørsmål til rektor

Det ble stilt spørsmål om det foreligger noen føringer for antallet turer ute for de minste
trinnene. Rektor fortalte at barna på de små trinnene skal være ute så mye som mulig, og at
han skal spille inn dette til de ansvarlige for de minste trinnene.

Det ble stilt spørsmål om bruk av skolebøker til skriving og lesing. Rektor orienterte om at
det er opp til lærerne å vurdere hvilket materiale elevene skal bruke.

Det ble stilt spørsmål om bytte av lærere i klasser gjennom skoleårene. Rektor er enig i at
dette er krevende, men at de aller fleste beholder læreren over noe tid. Noen ganger oppstår
det uforutsette hendelser som gjør at det er nødvendig med et lærerbytte. Rektor sier at det
ikke er ønskelig og sterkt beklagelig med hyppige lærerbytter, og at man ønsker å unngå
det. Godlia skole har et veldig stabilt personale ifølge rektor.

Det ble stilt spørsmål om fotballbanene kan brøytes om vinteren og om det kan settes på lys
om kvelden. Rektor svarte at dette er utenfor skolens kontroll og at dette driftes av Oppsal
IF. FAU har kontaktet Oppsal IF om dette. Banene på Godlia skole driftes av Bymiljøetaten
(BYM) i Oslo kommune, og FAU skal kontakte BYM for å høre om mulighet for brøyting og
lys.

2. Evaluering av Åpen kveld x 2 november 2023

FAU takket leder for Åpen Kveld, Renathe Lund (1B), for fantastisk organisering av Åpen
kveld 14. november 2023 (1.- 4. trinn) og 21. november 2023 (5. - 7. trinn).

Renathe oppsummerte organiseringen av Åpen kveld:

Det har i arbeidet blitt fokusert på å forenkle arbeidet og finne gode løsninger. Det har blitt
opprettet GoogleDrive for alle dokumenter og ryddet på FAU-lageret. Mye av arbeidet består
av å koordinere arbeidet med skolen. Det har blitt bestilt mat fra Meny og ansiktsmalingen
har blitt forenklet. Det har i år vært økt fokus på sikkerhet. Utekontakten var også tilstede på



kvelden for 5. - 7. trinn.

Ulempen er at det krever et stort antall foreldre til kakebaking, vakthold osv. Det stilte totalt
opp 120 foreldre. Til neste år bør det lages en mer detaljert plan for evakuering, dersom en
evakueringssituasjon oppstår. Det bør også fremheves mer hvordan foreldrene kan vippse
penger for barna som deltar på Åpen kveld.

Det må også diskuteres på neste FAU-møte 17. januar 2024 hvorvidt Åpen kveld skal
arrangeres 2 ganger i året. Dersom det blir Åpen kveld våren 2024 er datoene 12. mars for
1.-4. trinn og 19. mars for 5.-7. trinn. Det må i så fall også landes på FAU-møtet 17. januar
2024 hvordan disse kveldene skal organiseres.

3. Gjennomgang av resultater fra workshop

FAUs mandat skal fastsettes på FAU-møtet 17. januar 2024. I FAUs mandat skal følgende
være viktig:

- God dialog mellom FAU og foreldre
- FAUs verdier samsvare med skolens verdier
- Utføre oppgaver som styrker skolens satningsområder
- Velge hvilke områder FAU skal involvere seg i, i samarbeid med rektor
- Være en tydelig stemme mot skolens ledelse og mot foreldre

Det ble besluttet at styret skal avtale et møte med rektor for å snakke om:
- Hvilke forventninger har rektor til FAU
- Spørre rektor om skolens planer, og i hvilken grad FAU kan være med på

utformingen av dette
- Lage retningslinjer for hva FAU er og gjør
- Hvordan kan foreldrene bidra, samtidig som skolen skal ivareta det faglige
- Hvordan kan foreldreressursene utnytttes bedre?
- Fastsette temaer for FAU-møtene i samarbeid med rektor
- Diskutere hvordan Digitaliseringsgruppa kan engasjere seg og hvordan de kan

arbeide. Eksempelvis kan et aktuelt tema være evaluering av JAMF-PARENT

Neste FAU-møte er 17. januar 2024. Husk å kalle inn vara dersom du selv er forhindret.
De påfølgende møtedatoene er 13. mars 2024 og 29. mai 2024


